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      Annotation

    
        
          Studied the work of field emitters of the new type, made of ytterbium nanolayers and carbon that are brought into contact. The calculations, which allows to optimize the characteristics of such a layered cathode. In the calculations it was considered the presence of the transition region between the layers of Yb and C. Determined the emission properties of cathodes with up to 40 pairs of layers with optimum thickness of layers Yb and C 5 and 2 nm, respectively. The possibility of obtaining the current density of field emission up to 10-20 A/cm{2}.
        

        
          Изучена работа полевых эмиттеров нового типа, изготовленных из нанослоев иттербия и углерода, которые были приведены в контакт. Проведены расчеты, позволяющие оптимизировать характеристики такого слоистого катода. В расчетах было учтено наличие переходной области между слоями Yb и C. Определены эмиссионные характеристики катодов, включающие до 40 пар слоев с оптимальной толщиной слоев Yb и C 5 и 2 нм соответственно. Показана возможность получения плотностей тока полевой эмиссии до 10-20 А/см{2}.
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